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Voorzitter Cigdem Zantingh van Bewonersraad Erflanden: 
 
“Vanuit allerlei sectoren en persoonlijke interesses zijn we vertegenwoordigd” 
 
Dat inwoners veel kennis hebben, bewijst ook de Bewonersraad Erflanden in de gemeente Hoogeveen. Zelfs 
met een onderwerp als waterstof kunnen ze uit de voeten. “We willen weten wat waterstof betekent voor 
onze wijk en binnen ons eigen huis”, zegt Cigdem Zantingh, voorzitter van de Bewonersraad. “We zoeken 
antwoorden op vele vragen en denken mee met de gemeente”.  
 
De Erflanden is één van de wijken in de gemeente Hoogeveen die van aardgas naar waterstof wordt omgezet. 
Bewonersraad Erflanden is een klankbordgroep van bewoners en onafhankelijke gesprekspartner van de 
gemeente Hoogeveen over de warmtetransitie in de wijk. De leden komen uit onder meer de financiële en 
wetenschappelijke wereld, het onderwijs, welzijnswerk, ICT, de auto-industrie of energiesector. De jongste is 38 
jaar en de oudste 75. Dit gemêleerde gezelschap komt afhankelijk van de vraagstukken één keer in de twee 
weken of per maand bij elkaar met een gezamenlijk doel: bijdragen aan een betere wereld. “Wij zijn blij dat de 
gemeente ons in een vroeg stadium heeft gevraagd mee te denken”, benadrukt Zantingh. “Er leven veel vragen in 
de wijk. Via de Bewonersraad zijn we daarover in gesprek met de gemeente”. De leden van de Bewonersraad 
houden de inwoners van hun wijk goed op de hoogte. “Ja zeker”, licht  Zantingh toe. “We communiceren via een 
nieuwsbrief en persoonlijk. De bewoners van onze wijk weten ons te vinden”.   
 


